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REFERAT_____________________________________________ 

Emne: skolebestyrelsesmøde 

Mødedato 

18.04.23 

Mødested/lokale 

Personalerum 

Mødet påbegyndt kl. 

19.00 

Mødet afsluttet kl. 

21.00 

Deltagere  

Christina Olesen, Lars Schmidt, Maria Vad Jørgensen, Cecilie Ruston, Astrid Tobiassen, Pia Jessen, Anne 

Marie Kjelsmark, Tage Jørgensen, Yves Hensen, 

Fraværende 

Helene Mikkelsen, Jeanette Marcussen, Ida Thyregod 

Dato 

19.04.2023 

Referent 

Yves Hensen 

Direkte telefonnr. 

75 87 12 00 

Journalnr. 

17.01.01-P35-8-22 

 

1. 1. Godkendelse af referat 

fra den 9/2 2023 

Godkendes uden bemærkninger 

 

2. Meddelelser - 

Elevsituationen - 

Personalesituationen 

13 elever går ud 

Indtil videre kommer der 7 elever, men vi tror på mindst 1 mere, som 

forventet. 

Vi har indtil videre afvist forespørgsler om pladser til elever fra Hedensted 

kommune.  

Vi har en stadig opmærksomhed på elever der har større udfordringer end 

de gennemsnitlige og tilflytter fra andre kommuner der flytter til 

kommunen. 

Vi skal ikke forflytte uddannet pædagogisk personale. Der er stadig tvivl om 

hvor mange pæd. medhjælpere der bliver brug for. Kommende 

visitationsrunder vil skabe afklaring af dette 

3. Status på næste skoleårs 

planlægning, 

klassesammensætning mm. 

 

Vi er godt i gang med klassedannelser og i denne uge er der ønskerunde for 

personalets placering. 

Der arbejdes ud fra et kontinuitetsprincip for elever. Der vil dog altid ske 

naturlige nødvendige ændringer af personalesammensætning i klasser. 

Der er enkelte elever hvor den endelige placering endnu ikke er besluttet 

4. Deltagelse i efterårets 

forældremøder – fælles 

forældremøde m. foredrag 

 

Ledelse/skolen foreslår, at vi afholder et fælles forældremøde med en 

relevant foredragsholder. Herefter vil skolebestyrelsen kunne præsentere 

sig selv og kort fortælle om det der aktuelt arbejdes med. Som afslutning 

kan forældre bevæger sig ud i respektive klasser til drøftelser. 

 

Bestyrelsen beslutter det er en god ide. 

Det anbefales at mødet ligger slut sep. Start okt. 

Cecilie vil gerne stå for at præsentere bestyrelsen og dens arbejde 
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5.  Temaer skolebestyrelsen 

ønsker at arbejde med – 

fortsat (se referat fra sidste 

skolebestyrelsesmøde) 

        

Drøftelse af: 

Mulighed for oprettelse/øge kendskab til netværksgrupper for både 

forældre og søskende. Forslag om at afsøge frem for at opfinde tilbud 

 Viden om Bifrost måske har et tilbud. Christina vil undersøge denne del 

(Kontakt Louise Rud) 

Astrid fortæller om indsats i foreningernes hus. Hun vil medbringe folder til 

næste bestyrelsesmøde. 

Tage foreslår at invitere repræsentant fra LEV til et kommende best.møde 

 

Forslag om at lave forældrefolder. Indhold kunne være: 

- Oplysninger om aflastning 

- Præsentation forældrebestyrelse 

- Hvor kan man søge hjælp/støtte 

- Hivo – idræt 

- Hvor findes der forældre/søskendegrupper 

- Overgang til voksenliv/flytte hjemmefra mm 

Enighed om at Skovagerskolen bør have en socialfaglig rådgiver der blandt 

andet kan understøtte indsatser som ovenstående. 

En socialfaglig rådgiver kunne bidrage med styrkelse af at bruge 

forældreressourcer/øge frivilligheden og skabe bedre støtte for 

forældregrupper. 

Der nedsættes et udvalg der arbejder videre med ide om socialfaglig 

rådgiver: Tage, Christina, Astrid og Cecilie. Tage udsender dato for første 

møde. 

 

Forslag om man kan bruge Jelling festival til at skabe en festival oplevelse 

for vores elever. Christina vil lave forespørgsel 

 

6. Værdier for skole hjem 

samarbejdet og drøftelse om 

brugen af meddelelsesbog 

 

Gennemgang og Skovagerskolens brug af min uddannelse. 

Skolebestyrelsen er enige i at det er brugbart som alternativ til 

meddelelsesbog 

7. Evt 

 

 

 

 

 


